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ZAPISNIK 

S 34. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 
 

34. sjednica VMO Škurinjska Draga  održana je u petak, 4. 10. 2013. s početkom u 16,30 sati u 
prostorijama MO Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
1. Pavao Mataija, predsjednik VMO 
2. Franko Bako, član VMO 
3. Zoran Plavčić, član VMO 
4. Dragana Ivošević, tajnica MO 

 
Odsutni: 

1. Andrej Briščik 
2. Stjepan Kamber, opravdao odsustvo 

  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. PETICIJA GRAðANA  JELIĆEVE ULICE 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
AD 1 

Predsjednik Vijeća izvijestio je o peticiji koju je u 7 e-mailova poslao Miroslav Deković. U peticiji 
se grañani Jelićeve 1 i Rastočina 1, grañani Porečke ulice izjašnjavaju protiv izgradnje boćarskog 
joga na području sjeverno od Jelićeve 1.  
10-tak e-mailova  Miroslava Dekovića u kojima je i peticija /koja se sastoji od potpisa grañana, 
bez adresa, OIB-a i imena i prezimena/ ponuñeni su na uvid članovima Vijeća. 
 
Vijeće je dugo raspravljalo o ovoj temi. Izražena je želja da se zadatak koje je Vijeće zacrtalo 
uspješno obavi. U diskusiji se je nastojalo uzeti u obzir i mišljenje šutljive većine, odnosno onih 
koji godinama žele mjesto gdje će se mogu relaksirati. 
 
Zaključeno je da je prostor sjeverno od Jelićeve 1 vrijedan, a zapušten i neaktivan, te da se treba 
privesti svrsi. Članovi Vijeća složni su u mišljenju da je privoñenje ovoga prostora kvalitetnijoj 



  

svrsi jedno i podizanje standarda života grañana toga područja kao i podizanje vrijednosti 
obližnjih nekretnina, dakle zgrada u kojima žive stanovnici koji graniče s ovom površinom. 
Članovi Vijeća složili su se da su izmeñu ostalog mandat u Vijeću i dobili pružajući uvjerenje 
grañanima da će raditi na podizanju standarda života u naselju. 
 
Članovi Vijeća nakon diskusije jednoglasno su donijeli  
 
 
 
Zaključak: 
 
 
 
Vijeće Mjesnog odbora Škurinjska Draga ne prihvaća Prijedlog ureñenja površine sjeverno 
od kućnog broja 1 u Jelićevoj ulici, Vijeće prihvaća da se površina uredi na ovaj način: 
 
 

• ureñenje predvidjeti po fazama na način da i u početnoj fazi radovi i izgled zone 
    obuhvata budu smisleni; 

 
• Vijeće se ne slaže da se  uredi  površina za istrčavanje pasa;  

 
• Vijeće se slaže s time da se uredi predložena vrtna – zelena površina; 

 
• preostali dio cijeloga prostora urediti u zelene otoke i igrališta i vježbališta za 

odrasle /može se predvidjeti plato na kojem bi se igrala odbojka ili košarka/ te taj 
prostor povezati s postojećim dječjim igralištem. 
 
 

 
  
 
 Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Škurinjska Draga: 

 
               Dragana Ivošević                          Pavao Mataija 
 


